
 
 

 

 

 

 

 

Aan de Gemeenteraad 

Voorschoten 

 

       Voorschoten, 9 december 2019 

 

 

 

 

 

Geachte Raadsleden 

 

 

Graag vragen wij op zeer korte termijn uw aandacht voor het hierna volgende: 

 

Met de nota �Ontwikkeling HSV Adegeest� d.d. maart 2019 informeerde het bestuur van de Honk- en 

Softbalvereniging Adegeest u reeds over de slechte staat van de kantine en de kleedkamers van deze 

sportvereniging. Daarnaast over het pregnante probleem met de glasontladingslampen, die te weinig 

licht uitstralen op het beeld, waardoor het softbalveld door de Koninklijke Nederlandse Base- en 

Softbal Bond (KNBSB) is afgekeurd. 

 

Een direct gevolg van deze afkeuring is dat HSV Adegeest haar avond wedstrijden voor de senioren 

(vrijdag) en haar jeugdtrainingen (ma tot en met do) in het voorseizoen niet kan voortzetten. Een 

indirect gevolg hiervan is dat leden onze vereniging de rug zullen toekeren. 

 

Het bovenstaande probleem is genoegzaam bij u bekend. 

 

9 februari 2019 

Het bovenstaande probleem wordt reeds onder de aandacht gebracht van wethouder Cramwinckel 

(verder genoemd de Wethouder).  

24 april 2019 

Werd aan de Wethouder bericht dat de Gemeente Voorschoten zonder enige verplichting � 50.000 

heeft gegeven aan Voorschoten 97 voor de wisseling van gasontladingslampen naar LED verlichting. 

13 juni 2019 

Het bestuur ontvangt bericht dat onderzocht wordt of de LED verlichting betaald kan worden uit een 

potje accommodatie onderhoud.  

22 juli 2019 

Vraag vanuit het bestuur: Kunnen wij het probleem opnieuw aan de orde stellen omdat de tijd gaat 

dringen. 

Op 22 juli 2019 krijgen wij het bericht dat wij in augustus 2019 nader geïnformeerd zullen worden. 

 



Inmiddels heeft het bestuur een partij gevonden die de LED verlichting goedkoper kan leveren dan 

verwacht. WATT lamp importeert zelf de LED lampen direct van de fabriek. Hierdoor heeft WATT 

lamp altijd de beschikking over de nieuwste lampen met de beste lichtopbrengst en de langste 

levens duur. De hele exercitie kost 33.800 euro minus de BOSA subsidie (11.830 euro), resteert een 

te investeren bedrag van 21.970 euro.  

Aanvankelijk waren wij aan de hand van de bestaande situatie wat optimistischer en gingen uit 

van 16.000 euro. Bij nameten van het veld kwam het bedrag hoger uit omdat met het goedkopere 

bedrag de voorgeschreven LUX opbrengst niet werd gehaald. 

 

28 augustus 2019 

Het bestuur vraagt aan de Wethouder of er al schot in de zaak zit. Wij krijgen bericht dat de week 

daarop antwoord kan worden verwacht. 

 

6 september 2019 

Het bestuur vraagt aan de Wethouder of zij een bericht gemist hebben, zij hebben namelijk niets 

ontvangen. 

Het antwoord luidt dat eind september helderheid wordt gegeven. 

 

2 oktober 2019 

Vraag aan de Wethouder hoe de zaken ervoor staan, we hebben namelijk niets meer vernomen. 

Wij krijgen bericht dat de behandelend ambtenaar een ongeluk heeft gehad en herstellende is en dat 

zijn collega het nu oppakt. Wel wordt ons meegedeeld dat betaling door de gemeente gevolgen kan 

hebben voor de huur van het veld.  

De Wethouder zegt toe ons in oktober te laten horen hoe het voorstel eruit komt te zien. 

 

14 november 2019 

Het bestuur ontvangt een email bericht van Edwin Dekker, beleidsadviseur Sport. 

�Graag maak ik een afspraak met je m.b.t. jullie wens voor LED-verlichting. 

Bij dit gesprek zal ook mijn collega Ruben Ribbius, procesmanager Duurzaamheid, aanwezig zijn.� 

 

21 november 2019 

Er vindt een gesprek plaats met de heren Dekker en Ribbius. Al snel wordt duidelijk dat het gesprek 

gaat over een meerjaren plan waarbij ook de kantine en kleedkamers ter sprake komen. In het 

gesprek wordt al snel duidelijk dat bij beiden niet bekend is hoe onze accommodatie er voorstaat en 

komen wij tot de conclusie dat samenwerking met de Gemeente Voorschoten op 

accommodatieverbetering (kantine en kleedkamers) zeer gewenst is. Echter zal dit een meerjaren 

traject zijn. 

Voor wat betreft de spoed die betracht moet worden met LED verlichting: de heren vragen de offerte 

van WATT Lamp op en zullen deze bespreken met de Wethouder. 

 

In navolging hierop ontvangen wij op 3 december vragen van Ingrid Vogels (Green2live.net) aan wie 

de offerte van WATT lamp door Rubbius en Dekker is voorgelegd. 

Alle vragen werden door ons beantwoord. 

 

7 december 2019 

Het bestuur krijgt bericht dat a.s. week een aangepast aanbod (hoe zo aangepast?) aan het bestuur 

wordt aangeboden met betrekking tot de LED verlichting dat zowel voor HSV Adegeest als voor de 

Gemeente gunstig is. 

 

Als de voorwaarde is dat de veldhuur omhoog gaat bij betaling van LED verlichting door de 

Gemeente, laat het Bestuur u nu vast weten hier niet mee akkoord te kunnen gaan en wel omdat 

destijds is overeengekomen dat HSV Adegeest zelf het veld prepareert voor gebruik (van crossbaan 



naar sportveld) en zelf het onderhoud van de velden betaald (� 12.000 tot � 15.000) per jaar en voor 

het gebruik van het veld een geringe vergoeding betaalt aan de Gemeente (� 57,00 per jaar). 

Als het voorstel deze kant op gaat hebben wij nog een behoorlijke rekensom te maken na 35 jaar 

eigen onderhoud  (uitgaven vanuit de club meer dan � 500.000). 

 

Naar ik aanneem zal de Raad uit deze opsomming begrijpen dat wij het vertrouwen in de Gemeente 

beginnen te verliezen en berichten niet meer serieus nemen. 

Het geven van subsidies voor LED verlichting aan andere verenigingen zonder voorwaarden kan ons 

inziens niet. Gelijke monniken gelijke kappen.   

Intussen werd door het bestuur de sport beleidsnota opgevraagd, echter de Gemeente heeft geen 

sportbeleidsnota. Dit verklaart vermoedelijk ook het hap snap beleid in subsidies aan sport. 

 

 

 

Onze vraag aan de Gemeenteraad is te besluiten dat de LED verlichting voor HSV Adegeest door de 

Gemeente Voorschoten op korte termijn en zonder voorwaarden wordt gesubsidieerd aan HSV 

Adegeest. 

 

In afwachting van uw spoedig bericht, verblijf ik, 

 

Met vriendelijke groet, 

 
 

Odette Paauwe-Insinger, penningmeester 

 

 

 

 

 

 

 

Odette Paauwe-Insinger, penningmeester

Met vriendelijke groet,

Odette Paauwe

Met vriendelijke 


